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نگاه

 آقای شفر! لیگ
 برای هوادار بی اهمیت نیست

پرویز  مظلومی
پیشکسوت   استقلال

دیدار ذوب آهن و اســتقلال برای دو تیم بسیار 
حساس بود. هر دو تیم به دنبال جایگاه بهتری در 
جدول بودند و این مسأله حساسیت را بیشتر کرده 
بود. اســتقلال در نیمه اول عالی بازی کرد، حریف 
را پرس و به گل هم دســت پیدا کرد و اجازه نداد 
ذوب آهن به دروازه آنها نزدیک شود اما در نیمه دوم 
قلعه نوعی سریع دست به تغییراتی زد و این تغییرات 
برای او مثبت بود. ذوب آهن سوار بازی شد و توانست 
دو گل به ثمر برساند و حالا شفر باید پاسخگو باشد 
که چرا نتوانست در مســائل فنی این دیدار موفق 
باشد. اســتقلال در نیمه دوم تنها به دنبال حفظ 
نتیجه بود و شــفر فقط به دنبال کسب یک امتیاز 
از این دیدار بود. البته او تعویض هایی هم انجام داد 
که مشخص نبود به چه دلیل این کار را انجام داده 
اســت. به عنوان نمونه، پادوانی وارد زمین شد اما 
تا پایان بازی، جایگاه او در زمین مشــخص نبود و 
کسی نفهمید که او به چه دلیل وارد زمین شده و 
هیچ اثری از او در داخل زمین دیده نشد. چرا باید 
اجازه داده شود  هافبک حریف به راحتی سانتر کند و 
مهاجم بدون هیچ مزاحمی توپ را وارد دروازه کند. 
وقتی یک تیم گل می خورد، همه مقصر هستند؛ 
بنابراین نمی توانیم تقصیرها را به گردن خســرو 
حیدری بیندازیم و بگوییــم او عامل گل خوردن 
استقلال شده است. نبود جپاروف هم در شکست 
استقلال کاملا مشــهود بود. در بازی هایی که این 
بازیکن حضور ندارد، استقلال نتوانسته پیروز شود. 
او یک  هافبک خوشفکر، جنگنده و بازی ساز است 
و یکی از بهترین زننده های ضربات ایستگاهی است 
و امیدوارم در بازی مقابل سپیدرود بتواند به میدان 
برود. سپیدرود یک تیم ریشه دار و قدیمی است. از 
بازیکنان جوانی ســود می برد و مربی خوبی به نام 
علی کریمی دارد و مطمئنا در تهران با تمام توانش 
مقابل استقلال قرار خواهد گرفت تا به امتیاز لازم 
دست پیدا کند اما آبی پوشان که نتوانستند مقابل 
ذوب آهن نتیجه قابل  قبولی کسب کنند، به دنبال 
پیروزی برابر این تیم هســتند تا بتوانند موقعیت 
خود را در جدول بهبود ببخشند. حالا باید ببینیم 
شــفر برای 8 بازی باقیمانده چه برنامه ای دارد تا 
بتواند اســتقلال را به جایگاه واقعی اش برســاند. 
هواداران استقلال در این شرایط بیشتر به فکر فینال 
جام حذفی هستند اما این تیم باید لیگ برتر را هم 
با نتایج آبرومندانه به پایان برساند. 8 دیدار باقیمانده 
از لیگ برتر برای شفر و شاگردان بی اهمیت نیست. 

ورزش جهان

کومان، ســرمربی تیم ملی هلند|  شبکه 
اسکای اسپورت مدعی شد که فدراسیون فوتبال 
هلند رونالد کومان، سرمربی سابق اورتون را به عنوان 
سرمربی جدیدش انتخاب کرده است و روز گذشته 
رسما کومان به  عنوان ســرمربی لاله های نارنجی 
معرفی شــد. کومان پس از اخراجــش از اورتون 
هدایت تیمی را بر عهده نگرفته اســت. کومان در 
زمان بازیگری اش برای هلنــد ۷8 بازی انجام داده 
است و در این مدت ۱۷ گل برای لاله های نارنجی 
به ثمر رسانده است. او در  سال ۱۹۹8 نیز به  عنوان 
دســتیار ســرمربی هلند در کنار گاس هیدینک 

فعالیت می کرد.
باشــگاه های برزیل مخالف بهره گیری از 
سیستم ویدیوچک|  باشگاه های فوتبال برزیل 
مخالفت خود را با انجام فنــاوری »ویدیو چک « در 
بازی اعلام کردنــد. این اقدام درپــی رأی گیری 
نمایندگان باشــگاه ها در مورد این سیستم انجام 
گرفت، زیرا در رأی گیــری تیم ها،۱2 تیم مخالف 
انجام این روش بودند. درحالی  که تنها ۷ باشــگاه 
بــه آن رأی مثبت دادند. نتیجــه رأی گیری فوق 
که در اتحادیه باشــگاه های برزیل انجام گرفت، به 
فدراسیون فوتبال این کشور که خواهان بهره گیری 

از این سیستم در مسابقات است، اعلام شد.
دی بیاجو، سرمربی رسمی تیم ملی ایتالیا|  
لوئیجی دی بیاجو رسما از سوی فدراسیون فوتبال 
ایتالیا به عنوان ســرمربی جدید آتزوری ها معرفی 
شد. او به صورت موقت جانشین ونتورا می شود که 
نتوانست تیم ملی این کشور را به جام جهانی روسیه 
برســاند. دی بیاجو که ســابقه 3۱ بازی ملی را در 
کارنامه اش دارد، از تیم ملی زیر 2۱ساله های ایتالیا 
راهی تیم ملی بزرگسالان می شود. او از  سال 20۱3، 

در تیم ملی زیر 2۱ سال حضور داشته است.
تأییــد قانــون جرایم بلیت  فروشــی 
غیرقانونی جام جهانی ۲۰۱۸ توسط پوتین|  
قانون جدیدی کــه ولادیمیر پوتیــن به صورت 
رســمی مورد تأیید قــرار داد، مســئولیت های 
حقوقی برای فروشندگان غیرقانونی و تقلبی بلیت 
دیدارهای جام جهانی 20۱8 روسیه ایجاد خواهد 
کرد. برای اتباع روسیه درصورت فروش غیرقانونی 
بلیت دیدارهای جام جهانی جرایمی شامل 20 تا 
25برابر ارزش قیمتی آن و تا 50سقف هزار روبل در 
نظر گرفته شده است. این جریمه برای کارمندان 
دولتی 25 تا 30برابــر ارزش قیمتی بلیت ها و تا 
سقف ۱50 هزار روبل خواهد بود. فروش بلیت های 
تقلبی نیز در قانون دومای روســیه شامل جرایم 
نقدی بسیار سنگینی اســت. همچنین اماکنی 
که در زمینــه میزبانی از میهمانــان جام جهانی 
20۱8 روسیه فعالیت می کنند، درصورت فروش 
بلیت های تقلبی باید در انتظار جرایم یک میلیون 
و 500 هزار تا 2 میلیون روبل و ممنوعیت فعالیت 

۹0روزه باشند.

شــهروند| صعود تیم ملی فوتبال ایران به خودی 
خود اتفاقی جذاب و پراهمیت برای اهالی این رشــته 
است. اهمیت این اتفاق به اندازه ای است که قبل از آغاز 
جام جهانی ستادی برای هماهنگی مسائل جانبی و نحوه 
حمایت از تیم ملی تشکیل می شود. در سال های اخیر 
هم یکی از بحث های مهم این ستاد تصمیم گیری درباره 
ترانه مربوط به صعود تیم ملــی فوتبال به جام جهانی 
اســت. این  روزها هم بحث ترانه تیم ملــی به یکی از 
بحث های داغ اهالی فوتبال و موســیقی تبدیل شده 
اســت. اگر چه مدت ها بود که ستاد هماهنگی جام در 
فدراسیون فوتبال تشکیل شده بود اما دیروز نخستین 
جلسه این ستاد با ریاست حمیدرضا آصفی که مشاور 
ارشد فدراسیون فوتبال است، با حضور نمایندگانی از 
سازمان میراث فرهنگی برگزار شد. یکی از مهمترین 
مباحث مطرح شده در این جلسه برنامه ریزی برای بدرقه 
تیم ملی بود که قرار است در آخرین روزهای حضور در 

تهران و قبل از اعزام به روسیه برگزار شود.
بدرقه با ارکستر سمفونیک تهران

قبل از آغاز جام جهانی برزیل، مراسم بدرقه تیم ملی 
فوتبال در تالار همایش های صداوسیما برگزار شد که 
اهالی رسانه و برخی از مسئولان رده بالای کشوری در 
آن حضور داشتند. در آن مراسم تنها اتفاق ویژه اجرای 
آهنگ جام جهانی از طرف احسان خواجه امیری بود و 
فدراسیون برنامه ویژه دیگری برای بدرقه ملی پوشان 
در نظر نگرفته بود؛ اما ظاهرا قرار اســت این بار اتفاقات 
جالبی در مراســم بدرقه یوزهای ایرانی به ســرزمین 
تزارها رخ دهد. این مراسم در تالار وحدت بنیاد رودکی 
برگزار می شود که در صورت ایجاد هماهنگی لازم بین 
فدراسیون و ارکستر سمفونیک تهران برنامه ای از طرف 
این گروه اجرا خواهد شد. برخلاف 4  سال پیش که در 
مراسم بدرقه مسئولان سیاسی کشور مثل دستیار ویژه 
رئیس جمهوری هم حضور داشتند اما هنوز فدراسیون 
تصمیمی برای دعوت از شخصیت های سیاسی نگرفته 
که البته بزرگان ورزش کشور قطعا به این مراسم دعوت 
می شــوند. در این مراســم هواداران تیم ملی حضور 
نخواهند داشت و احتمال می رود مانند بدرقه تیم ملی 
 به برزیل مراســمی عمومی هم در نظر گرفته شود تا 

ملی پوشان با بدرقه پرشور مردم به روسیه بروند.
جنجالی که برای فدراسیون درس عبرت شد

ماجرای ســرود تیم ملی برای حضور در جام جهانی 
همیشه ســوژه ای داغ و جذاب بوده است. 4  سال پیش 

در آســتانه حضور تیم ملــی در جام جهانی با تصمیم 
فدراســیون احســان خواجه امیری به  عنوان خواننده 
سرود تیم ملی انتخاب شــد که این انتخاب با انتقادها 
و حمایت های مختلفی همراه بود. او ترانه ای شاد با نام 
»دروازه های دنیا« برای تیم ملی فوتبال خواند که البته 
این عنوان با انتقادات زیادی همراه شــد و برخی از این 
نام به دلیل نزدیکی به عباراتی که محمود احمدی نژاد، 
رئیس جمهوری پیشین از آنها استفاده می کرد، موافق 
نبودند. با وجود این آهنگ احسان خواجه امیری به عنوان 
ترانه رسمی تیم ملی برای حضور در جام جهانی 20۱4 
برزیل معرفی شد و در حالی  که به نظر می رسید ترانه ای 
حماسی برای بدرقه تیم ملی انتخاب شود، این اتفاق رخ 
نداد. البته خواننده هایی مانند رضا یزدانی، مهدی مقدم، 
سیروان خسروی و فرزاد فرزین ترانه هایی به مناسبت 
حضور تیم ملی در جام جهانی خواندند و به صورت غیر 
علنی از تم انتخاب شده برای ترانه خواجه امیری انتقاد 
کردند. حاشیه های ترانه 4  ســال پیش تیم ملی برای 
حضور در جام جهانی باعث شــده فدراسیون امسال با 
وسواس بیشتری خواننده سرود رسمی فوتبال ایران را 

برای حضور در روسیه انتخاب کند.
چه کسی ترانه تیم ملی را می خواند؟

در جلسه روز گذشته ستاد جام جهانی یکی از مباحث 
مطرح شده انتخاب خواننده سرود تیم ملی بود. در حالی 
 که در روزهای اخیر اخباری مبنی بر ســاخت آهنگ 
تیم ملی توسط ارکستر ســمفونیک تهران مطرح شد 
اما این ترانه قرار نیست تنها سرودی باشد که به صورت 
رسمی و به سفارش فدراســیون برای تیم ملی فوتبال 
ساخته می شود. شــایعاتی هم بابت انتخاب همایون 
شجریان به عنوان خواننده مراسم افتتاحیه جام جهانی 
مطرح شده بود که توسط خود این خواننده تکذیب شد 
و در جلسه روز گذشته ستاد جام جهانی هم نظر اعضا 
بر این بود که یک خواننده پاپ ترانه تیم ملی را بخواند؛ 
البته درباره این که کدام خواننده تراز اول و محبوب پاپ 
برای این اتفاق مهم انتخاب شود، هنوز تصمیم گیری 
نشده اســت. ظاهرا گزینه هایی مانند، سالار عقیلی، 
علیرضا قربانی، محمد معتمدی و حامد همایون مد نظر 
فدراسیون هستند و احتمال می رود این کار با صدای 
دو خواننده اجرا شود. فدراسیون می خواهد در مراسم 
بدرقه تیم ملی که ۱0 خرداد برگزار می شود از این سرود 
رونمایی کند اما هنوز هیچ تصمیمی در این باره گرفته 

نشده است.

شــهروند| مهدی تاج روز گذشــته بــه  دنبال 
کارشکنی های کنفدراسیون فوتبال آسیا علیه فوتبال 
ایران در رابطه با پرونده میزبانی از تیم های عربستانی 
به سوییس سفر کرد تا جلسه ای را با رئیس فیفا برگزار 
کند. بدون  شک در این دیدار برنامه سفر اینفانتینو 
به ایران نهایی خواهد شــد و رئیس فیفا در جریان 
تمام اتفاقاتی که در ســفر به ایران برای او رخ خواهد 
داد، قرار خواهد گرفت. جیانی اینفانتینو برنامه کاری 
بسیار فشــرده ای دارد و با جت شخصی وارد تهران 
خواهد شــد. از همین  رو مدیران فدراسیون فوتبال 
در نظر دارند به خاطر مشغله کاری زیاد رئیس فیفا 
مقدماتی را فراهم کنند که او ۹ اسفند وارد تهران شود 
تا برخی از برنامه ها در این روز و بقیه برنامه ها در ۱0 
اسفند اجرایی شود. در شرایط کنونی حضور اینفانتینو 
در ایران از اهمیت بســیار زیادی برخوردار اســت و 
بهترین فرصت برای پیگیری خواسته هاســت؛ اما 
برنامه ریزی های فدراسیون برای میزبانی از اینفانتینو 

به چه شکل است؟
اینفانتینو خواهان ملاقات با رئیس جمهوری

ایده سفر رئیس فیفا به تهران در زمانی انجام شد 
که جیانی اینفانتینو در هلند جلسه ای کوتاه با مهدی 
تاج برگزار کرد و در آن رسما درخواست برای سفر به 
تهران با او در میان گذاشته شد. اینفانتینو که پیش 
از از انتخابات ریاست فیفا نیز سفری به تهران داشت 
این بار درخواست فدراسیون فوتبال را قبول کرده و 
در همان جلسه با تاج رســما اعلام کرده مهمترین 
هدفش از ســفر به تهران ملاقات با حسن روحانی، 
رئیس جمهوری ایران است. رئیس فیفا تأکید ویژه ای 
داشته که در سفر به تهران اولویت اصلی اش دیدار با 
رئیس جمهوری است و به همین ترتیب فدراسیون 
فوتبال در حال مکاتبه با دفتر ریاست جمهوری است 
تا برنامه ریزی لازم بــرای انجام ملاقات اینفانتینو با 

روحانی در تاریخ ۱0 اسفند را انجام بدهد.
دیدار دوستانه با حضور بزرگان فوتبال ایران

نکتــه قابل  توجه اینجاســت که رئیــس فیفا به 
فدراسیون فوتبال پیشنهاد داده در حاشیه سفرش 
به تهران برنامه ای برای برگزاری یک بازی دوستانه 
تدارک ببینند. از همین رو مسئولان قصد دارند یک 
مسابقه با حضور پیشکسوتان و بزرگان فوتبال کشور و 
جانی اینفانتینو در سالن فوتسال برگزار کنند. در این 
اقدام انجام شده از بازیکنان ملی پوش ۹8 و همچنین 

بازیکنانی نظیر وحید شمسایی و جواد نکونام و علی 
دایی دعوت شده است.

تماشاگر ویژه دربی
رئیس فیفا در جریان ســفری که به ایران خواهد 
داشت در تاریخ ۱0 اسفند با حضور در ورزشگاه آزادی 
تماشــاگر ویژه دربی هشتاد و ششم پایتخت خواهد 
بود. مدیران فدراســیون تمام برنامه ریزی های لازم 
را برای حضور او در اســتادیوم از حالا انجام داده اند و 
به همین ترتیب او دقایقی قبل از شــروع دربی که از 
ساعت ۱۷:20 آغاز خواهد شد، وارد ورزشگاه خواهد 
شد. وزیر ورزش و جوانان و مقامات فیفا که اینفانتینو 
را در این سفر همراهی می کنند هم از میهمانان ویژه 
فدراسیون خواهند بود. اینفانتینو البته یک نشست 
خبری هم با خبرنگاران خواهد داشت و در این جلسه 
به سوالات نمایندگان رسانه های گروهی کشور پاسخ 

خواهد داد.
بازدید از جشنواره فوتبالی دختران

یکی دیگر از برنامه های فدراسیون فوتبال برگزاری 
جشنواره فوتبالی دختران اســت که  این مراسم هر 
ساله ۱8 اسفند برگزار می شود اما با توجه به حضور 
رئیس فیفا در تهران قرار شــده این جشنواره امسال 
در تاریخ ۹ یا ۱0 اسفند برگزار شود تا اینفانتینو شاهد 
برگزاری این جشنواره و توجه فدراسیون به دختران 

باشد.
ملاقات های مهم

برگزاری نشست با مسئولان فدراسیون فوتبال و 
اعضای هیأت رئیسه هم بدون  شک یکی از مهمترین 
بخش های ســفر رئیس فیفا به ایران خواهد بود که 
در این جلسه مدیران فدراســیون باید بتوانند تمام 
مشکلات و خواسته های فوتبال ایران را با رئیس فیفا 
در میان بگذارند. دخالت سیاســت در فوتبال آسیا و 
لابی قدرتمند عربســتان و امارات علیه ایران قطعا 
می تواند یکی از موضوعات اصلی این نشست ها باشد 
و بالاترین مقام اجرایی فوتبال جهان مجاب شود که 
به این پرونده ورود کند. داســتان تحریم و مشکلات 
اساسی فدراسیون برای دریافت پول های خود از فیفا 
و AFC نیز قطعا از سرفصل های اصلی این جلسات 
خواهد بود. همچنین اینفانتینو در حاشیه حضور در 
تهران ملاقاتی هم با مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش 
و جوانان خواهد داشــت و درباره مسائل مختلف با او 

صحبت خواهد کرد.

شهروند|  ماراتن فینال لیگ برتر بسکتبال که 
روز دوشنبه در تبریز اســتارت خورده و دیروز هم 
ادامه پیدا کرد، قرار اســت روزهای جمعه و شنبه 
هم در تهران پیگیری شود که صحبت هایی مبنی 
بر احتمال حضور خانواده بازیکنان در سالن مطرح 

شده است. 
نامه نگاری و رایزنی فدراسیون

روز گذشته خبر رســید فدراسیون بسکتبال در 
حال رایزنی برای حضور تعدادی از زنان در ســالن 
آزادی برای تماشای دیدارهای سوم و چهارم لیگ 
برتر بســکتبال اســت. طبق اخبار دریافتی رامین 
طباطبایی، رئیس فدراسیون بسکتبال در این باره 
نامه هایی را به نهادهای مرتبط ارسال کرده و منتظر 

پاسخ اســت. طبق طرحی که فدراسیون بسکتبال 
ارایه کرده، به خانواده های بازیکنان حاضر در تیم های 
مهرام و شهرداری تبریز که فینالیست هستند، اجازه 
داده خواهد شد تا به صورت کنترل شده وارد سالن 
شوند و دو بازی از فینال لیگ برتر را تماشا کنند. به 
نظر می رســد نظرات اولیه در این رابطه مثبت بوده 
و باید دید طی امروز و فردا تصمیم گیری نهایی چه 

نتیجه ای را در پی خواهد داشت. 
زنان در اتاق انتظار

چند سالی است که همراه با ممنوعیت هایی که 

در ســالن های والیبال برای ورود تماشاگران زن به 
وجود آمده، فدراسیون بســکتبال هم اجازه ندارد 
زنان علاقه مند به این رشــته را به سالن ها راه بدهد. 
البته دو  ســال قبل بود که در جریان دیدار تیم های 
دانشــگاه آزاد و مهرام در فینال لیگ برتر بسکتبال 
تصاویری منتشر شد که نشــان می داد تعدادی از 
بانوان علاقه مند به بسکتبال مجوز حضور در سالن 
و تماشای مسابقه از نزدیک را پیدا کرده اند. با این حال 
معاون فرهنگی و آموزشی وزارت ورزش در گفت وگو 
با »شــهروند« از نامه نگاری و تلاش فدراســیون 

برای حضور زنان در فینال لیگ برتر بسکتبال ابراز 
بی اطلاعی کرد: »من از این مســأله خبــر ندارم و 
نامه ای هم به دست من نرسیده است. ممکن است 
فدراسیون بسکتبال با بخش های دیگر مذاکره کرده 
باشد و من از آن اطلاعی نداشته باشم.« به  هر حال 
فدراسیون والیبال هم چند باری توانسته در جریان 
لیگ جهانی تعدادی از زنان را به صورت کنترل شده 
وارد سالن کند و نتیجه بدی هم به وجود نیامده است. 
باید دید این بار فدراسیون بسکتبال چنین مجوزی 
دریافت می کند و چقدر در این زمینه موفق خواهد 
بود. این که خانواده بازیکنان بتوانند بازی نزدیکان 
خود را تماشا کنند، اتفاق مثبتی است که باعث ایجاد 

انگیزه در بسکتبالیست ها نیز خواهد شد. 

فدراسیون برای شکستن یک تابو اقدام کرد

زنان تماشاگر فینال لیگ بسکتبال؟

از حامد همایون تا همایون شجریان

 خواننده
 ترانه تیم ملی کیست؟

  فدراسیون فوتبال قصد ندارد که حاشیه های 4  سال پیش درباره احسان خواجه امیری 
تکرار شود

جزییات سفر رئیس فدراسیون جهانی فوتبال به ایران مشخص شد

 اینفانتینو
 خواهان دیدار با رئیس جمهوری
  رئیس فیفا علاوه بر تماشای دربی و بازدید از فستیوال زنان با بزرگان فوتبال ایران 

دیدار تدارکاتی برگزار می کند 

کیوسک

اعتراض به حق  پخش اسپانیایی

 روزنامه »گاتزتا دلو اســپورت« با اشاره به فروش 
حق  پخش سری آ به یک شبکه اسپانیایی تیتر زد: 
»تلویزیون و حق پخش دست اسپانیایی هاست«. 
این روزنامه نوشت: »انقلاب در کالچو؛ رسانه کاتالان 
مدیا پرو، حق پخش سری آ را با ۱.05 میلیارد یورو 

خرید.«

مادرید عاشق لیگ قهرمانان است

روزنامه »مارکا« چاپ اسپانیا مصاحبه ای با دیوید 
بکهام انجام داد؛ اسطوره فوتبال انگلیس درباره رئال  
مادرید گفته اســت: »مادرید عاشق لیگ قهرمانان 
است.« بکهام به بازی رئال و پاری سن ژرمن هم اشاره 
کرد: »پی اس جی در فرم خوبی اســت اما زیدان در 

مسابقات حذفی شکست ناپذیر است.«

شایعه روز

اصفهانی ها زیر پوشش فدراسیون؟
شــرایط اقتصــادی 
باشــگاه های فوتبال در 
ایــران هر  ســال بدتر از 
 ســال قبل می شود و در 
این بین خبــری هم از 
پرداخت حــق پخش و 
تبلیغات محیطی  سود 

به تیم ها نیســت؛ در حالی  که تقریبا تمام مدیران 
باشگاه ها به ویژه استقلال، پرسپولیس، تراکتورسازی 
و... بارها از فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ به دلیل 
پرداخت نکردن حق پخش و سایر موارد به باشگاه ها 
انتقاد می کنند اما مدیران سپاهان و ذوب آهن همواره 
موضعی در قبال این مسائل نداشتند. همین موضوع 
باعث شده این انگ به آنها زده شده که چون اصفهانی 
هســتند و مورد حمایت فدراســیون برای دریافت 
مطالبات باشــگاه ها تلاش نمی کنند. سعید آذری، 
مدیرعامل باشــگاه ذوب آهن با تکذیب این موضوع 
گفته است: »در بحث دریافت مطالبات باشگاه ها و 
حقوق فوتبالی ها بحث قومیت مطرح نیست؛ بحث 
اصفهانی، تهرانی یا شــیرازی بودن مطرح نیست، 
همه ما عضو یک کشور هســتیم و صدای باشگاه ها 
باید شنیده شود. 22 هفته اســت که فدراسیون به 
صورت قطره چکانی به باشگاه ها پول می دهد و به جز 
استقلال، پرســپولیس و تراکتورسازی که اسپانسر 
می گوید تمام مطالباتشــان را گرفته اند و حتی به 
سازمان لیگ بدهکارند سایر باشگاه ها از سازمان لیگ 
پول طلب دارند. من به عنوان نماینده باشــگاه ها در 

هیأت رئیسه پیگیر این مسأله هستم.«

آن سوی مرز

شجاعی: حمایت از من گناه نیست
یکی از کســانی که در آن روزها از مسعود حمایت 
کرد، علی کریمی بود. اکنون بعد از گذشت ماه ها علی 
کریمی اعلام کرده ستاد امر به معروف اصفهان بابت 
این حمایت از علی کریمی شــکایت کرده است. این 
اتفاق با واکنش مسعود شجاعی روبه رو شد و او درباره 
این موضوع پســتی در اینستاگرام خود منتشر کرده 
است: »متاسفم که علی کریمی به  خاطر من و احسان 
حاج صفی به دردســر افتاده. علــی کریمی وجدان 
 بیدار فوتبال ایران است. فکر نمی کنم حمایت از من 

گناه باشد«

جهانبخش از آلکمار نمی رود
در روزهای اخیر، اخبار زیادی درباره پیوستن ستاره 
ایرانی تیم آلکمار هلند به آژاکس در رســانه های این 
کشور مطرح شده است. با این که آژاکس پرافتخارترین 
تیم فوتبال هلند اســت اما علیرضا جهانبخش هنوز 
موافقت خود را برای انتقال به ایــن تیم اعلام نکرده 
است. او پیش از این هم پیشنهادهایی از دیگر تیم های 
اروپایی هم داشته اما تصمیم دارد تا تابستان  سال آینده 
در آلکمار بماند و بعــد از جام جهانی برای آینده خود 
تصمیم بگیرد. مهاجم ایرانی درباره پیوستن خود به 
آژاکس هم حرف جالبی می زند: »ماجرای حضور من 
در آژاکس این است که یک کارشناس که در یک برنامه 
معروف تلویزیونی در هلند که به آنالیز تیم های لیگ 
می پردازد، درباره من گفته آژاکس می تواند انتخاب 
مناسبی برای من باشد و هنوز پیشنهادی رسمی به 

من نرسیده.«
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عکس نوشت

کی روش در پیست اسکی دربندسر
کارلوس کی روش، ســرمربی پرتغالی تیم ملی فوتبال ایران روز گذشته با حضور در منطقه دربندسر و 
پیست شمال تهران حاضران در این منطقه را متعجب کرد. در این حضور که مارکار آقاجانیان و اوسیا کروز 
به عنوان دســتیاران کی روش نیز او را همراهی می کردند، بازدید از پیست منطقه دربندسر و عکس های 

یادگاری در دستور کار سرمربی تیم ملی قرار گرفت.

نوستالژی

تیم ملی قدرتمند ایران در دهه 40
فوتبال ایران در دهه40 اولین تیم ملی قدرتمند را داشــت؛ در آن ســال ها فوتبال در ایران پیشرفت 
چشمگیری داشت و تیم ملی ایران به راحتی از سد حریفان خود می گذشت. در تیم ملی آن سال ها بازیکنانی 
نظیر فرامرز ظلی،  عزیز اصلی، علی جباری، همایون بهزادی،  محراب شاهرخی، فریدون معینی و... عضو 

بودند و توانستند بازی های خوبی را برای فوتبال ایران انجام  دهند.


